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Zápis z jednání p ředsednictva AS FEK 
konaného dne 23. 4. 2008 od 15:00 hodin 

v HJ210 
 

 
 

Přítomno: 4 členové předsednictva a hosté - viz prezenční listina. 

Předsedkyně AS FEK Ing. Kunešová zahájila jednání, uvítala přítomné hosty a 
připomenula, že úkolem předsednictva je projednat a schválit program 2. jednání pléna AS 
FEK. 

 

Do programu 2. jednání pléna byly děkanem FEK a senátory navrženy tyto body: 
1. schválení programu 2. jednání AS FEK 
2. projednání návrhu rozpočtu FEK na rok 2008 
3. komise AS FEK a  jejich předsedové 
4. informace studentské komory AS FEK 
5. různé 

 
Předsedkyně AS FEK otevřela diskusi k jednotlivým bodům navrženého programu. 

Zdůvodnila význam projednávání návrhu rozpočtu FEK na rok 2008. Informovala děkana o 
připomínkách senátorů k předloženému návrhu rozpočtu a přednesla návrh významné části 
senátorů na převedení 2 mil. Kč z rozpočtu děkanátu na katedry a jejich rozdělení podle 
rozpočtových pravidel.  

Předsedkyně AS FEK dále informovala děkana o výhradách senátorů k písemnému 
vyjádření děkana k připomínkám senátorů ke Zprávě o hospodaření FEK v roce 2007.  

Následovala diskuse děkana, členů předsednictva AS FEK a přítomných senátorů a hostů, 
která  se týkala  uvedeného návrhu na úpravu rozpočtu, jeho odůvodnění, vypořádání 
připomínek ke Zprávě o hospodaření FEK za rok 2007,  objasnění jednotlivých položek 
v návrhu rozpočtu, vysvětlení potřeb děkanátu, vztahu děkanátu versus senát a katedry a další. 

Předsednictvo AS FEK hlasovalo o navrženém programu jednání pléna AS FEK 30. 4. 2008.  
Výsledek hlasování: pro 4, proti 0, zdrželi se 0. Program jednání byl schválen. 

2. jednání pléna AS FEK se bude konat 30. 4. 2008 v HJ-210  

Mezní termín pro případné zaslání přepracovaného návrhu rozpočtu FEK na rok 2008 byl 
s děkanem FEK domluven na 28. 4. 2008 do 12:00.  

Předsedkyně AS FEK dále vyzvala všechny přítomné senátory, aby zvážili vytvoření 
komisí AS FEK a jejich personální obsazení. 

Jednání AS FEK bylo ukončeno a poté pokračovala volná diskuse vedení FEK a senátorů 
k návrhu rozpočtu FEK na rok 2008. 
 
V Plzni 23. dubna 2008                                                                                               
  Ing. Hana Kunešová 
  předsedkyně AS FEK       Zapsala:  

Ing. Dita Hommerová, Ph.D. 
- prezenční listina 


